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Protokół Nr ORN.0012.2.4.2016 

posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 27 kwietnia 2016 r. 

 
 

Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 Burmistrz – Wacław Olszewski,  

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Maria Siemaszko 

-Kozielska, 

 Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Sławomir 

Szerel, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

otworzyła posiedzenie komisji i przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Analiza sprawozdania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2015 r. 

Podsumowanie realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta  

i Gminy Olecko do roku 2015. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej.   

3. Sprawy wniesione. 

4. Wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca zaproponowała, aby po zrealizowaniu punktu 1 porządku posiedzenia przejść 

bezpośrednio do omówienia projektu uchwały w punkcie 2 b - w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy Olecko na lata 2016-2025. 

 

Innych uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 1 – Analiza sprawozdania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2015 r. 

Podsumowanie realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta  

i Gminy Olecko do roku 2015. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

podsumowała realizację „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta  

i Gminy Olecko do roku 2015". 
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Omówiła cele strategiczne: 

 Aktywizacja zawodowa i społeczna osób objętych pomocą społeczną. Kształtowanie 

postaw samodzielności i odpowiedzialności. 

W  ramach  realizacji   tego   celu   Miejski   Ośrodek   Pomocy   Społecznej w  Olecku  

informował  osoby korzystające z pomocy  społecznej  o  ofertach pracy i szkoleniach 

realizowanych przez PUP w ramach zawartego Porozumienia. 

Realizując projekty systemowe na bazie Klubu Integracji Społecznej prowadzono 

zajęcia z reintegracji zawodowej i społecznej oraz organizowano prace  społecznie  

użyteczne  dla  osób  bezrobotnych,  długotrwale korzystających z pomocy społecznej. 

PSU są organizowane we współpracy z PUP w Olecku corocznie od 2005 roku dla  

18 osób długotrwale bezrobotnych i długotrwale korzystających z pomocy społecznej. 

Ponadto we współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy w bieżącym roku realizowano 

Program Aktywna  Integracja do którego zostało  zakwalifikowanych 20 osób (2 grupy 

po 10 osób). Osoby te były objęte zajęciami z zakresu reintegracji zawodowej  

i społecznej oraz wykonywały prace społecznie użyteczne w Miejskim Ośrodku Sportu 

i Rekreacji Olecku. Osoby dotknięte długotrwałym bezrobociem są objęte pracą 

socjalną mającą na celu zmianę postaw oraz motywowane do rozwiązywania 

problemów w rodzinie i aktywnego poszukiwania pracy (kontrakty socjalne). 

 Stworzenie spójnego systemu profilaktyki i wsparcia skierowanego do rodzin 

zagrożonych i dotkniętych dysfunkcjami. 

W  ramach  tego   celu   wdrażano   różnorodne   programy profilaktyczne w szkołach 

kierowane w szczególności do dzieci i młodzieży. Ponadto prowadzono zajęcia 

pozalekcyjne ze szczególnym zwróceniem uwagi na profilaktykę przeciw  

 alkoholową i problem przemocy. Dzieci  z  rodzin  będących  w  trudnej  sytuacji  

materialnej  uczestniczyły w różnych formach wypoczynku zimowego i letniego (ferie 

i wakacje). Mają one również możliwość skorzystania z miejsc oferowanych w dwóch 

placówkach  wsparcia   dziennego   (świetlice   środowiskowe)  oraz  z   pomocy  

w formie pracy podwórkowej prowadzonej przez 3 wychowawców. W ramach 

podejmowanych działań na rzecz ofiar przemocy w rodzinie i jej sprawców 

prowadzona jest od 2011 r. procedura „Niebieskie Karty". Osoby dotknięte przemocą 

w ramach prowadzonej procedury kierowane są do Punktu Konsultacyjno 

-Informacyjnego dla Osób Doświadczających Przemocy. Natomiast osoby  

z problemami uzależnień i członkowie ich rodzin informowani są o możliwości 

skorzystania z pomocy udzielanej przez NZOZ Poradnię  Terapii  Uzależnienia   

od  Alkoholu,   Narkotyków  i   Współuzależnienia w Olecku. Pracownicy socjalni  

w ramach prowadzonej pracy socjalnej na rzecz rodzin dysfunkcyjnych ściśle 

współpracują z kuratorami sądowymi, policją, PCPR, pedagogami szkolnymi, Gminną 

Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, itp. W ramach realizacji 

programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania" Ośrodek ściśle współpracuje  

ze szkołami w celu zapewnienia posiłków uczniom tego wymagających. Uczniowie 

szkół będących w trudnej sytuacji materialnej korzystają ze stypendiów. W  ramach  

prowadzonej  pracy  socjalnej  pracownicy  socjalni  informują o warunkach 

korzystania i formach świadczeń pomocy społecznej,  oraz możliwości uzyskania 

pomocy spoza systemu pomocy społecznej np. świadczenia ZUS, KRUS itp. 

Pracownicy socjalni  na  bieżąco  uczestniczą  w  szkoleniach zawodowych w celu 

podniesienia swoich kwalifikacji zawodowych niezbędnych do skutecznego  

i profesjonalnego udzielania pomocy. 

 Zapobieganie społecznej izolacji i marginalizacji najsłabszych i najbardziej 

zagrożonych grup społecznych. 

Osoby niepełnosprawne informowane są o możliwości uzyskania wsparcia 

finansowego ze środków PFRON. Ośrodek zapewnia usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze dla osób wymagających pomocy osób drugich. 



 3 

Ponadto osoby niepełnosprawne korzystają ze wsparcia udzielanego przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy oraz Warsztat Terapii Zajęciowej. Osoby 

wymagające całodobowej opieki są kierowane do domów pomocy społecznej. Osoby    

bezdomne    mają   zapewnione    schronienie i  gorący   posiłek w Noclegowni 

Stowarzyszenia „Otwarte Drzwi". Osoby, które nie mogą sobie zapewnić gorącego 

posiłku, szczególnie osoby z problemem alkoholowym mają zapewniony gorący 

posiłek w stołówce stowarzyszenia. Dzieci i młodzież niepełnosprawna mają 

możliwość nauki dostosowanej do stopnia niepełnosprawności w Centrum Edukacji 

przy Środowiskowym Domu Samopomocy w Olecku. W miarę możliwości na terenie 

miasta likwiduje się bariery architektoniczne w obiektach. 

 Aktywizacja społeczności lokalnej na rzecz rozwiązywania problemów społecznych. 

Miejski   Ośrodek   Pomocy   Społecznej   w   Olecku   ściśle    współpracuje  

z organizacjami pozarządowymi zaangażowanymi w rozwiązywanie problemów 

społecznych. Stowarzyszenie „Otwarte Drzwi" na podstawie zawartej umowy udziela 

schronienia i gorącego posiłku osobom bezdomnym. Z gorących posiłków korzystają   

również   osoby,   które   nie   są   w   stanie   go   sobie   zapewnić (m.in. z problemem 

alkoholowym). Ponadto organizacjom pozarządowym zlecane jest zadanie z zakresu 

wspierania rodziny polegające na prowadzeniu placówek wsparcia dziennego  

- świetlice środowiskowe. Ośrodek we współpracy z organizacjami pozarządowymi 

dofinansowuje organizowany dla dzieci z rodzin dysfunkcyjnych wypoczynek letni  

i zimowy (ZHP, TPD). Każdy sygnał, który trafia do Ośrodka, o osobach i rodzinach 

wymagających pomocy, nie pozostaje bez echa i jest przekazywany pracownikowi 

socjalnemu w celu jego rozpoznania i stosownego załatwienia. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy w Strategii do roku 2015 pedagodzy ulicy i asystenci rodziny byli finansowani 

ze środków gminy. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

odpowiedziała, że asystent rodziny jest finansowany ze środków gminy przy wsparciu  

z programu ministerialnego i będzie współfinansowany jeszcze przez 3 lata. Natomiast 

streetworkerzy są finansowani przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, ilu jest asystentów rodziny. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

odpowiedziała, że jest 1 asystent i to jest wystarczające. Najczęściej asystent jest kierowany 

tam, gdzie są trudności opiekuńczo-wychowawcze i najczęściej z przyczyny upośledzenia 

rodziców. Rolą asystenta jest nadzór i pomoc w załatwianiu różnych spraw życiowych. Jeżeli 

są przypadki incydentalne i sąd poleca objęcie rodziny pomocą asystenta, wsparcie 

pracownika socjalnego, asystentura i kurator tak działają, że rodzina wychodzi „na swoje”  

i w tym momencie można odstąpić od asystentury.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

uważa, że 1 asystent na miasto i gminę Olecko to szokująco mało. Myśli głównie o rodzinach, 

które ubiegają się o mieszkania socjalne albo które mają długoletnie, potężne zadłużenia. 

Burmistrz wielokrotnie mówił, że nic nie można z tym faktem zrobić. Dodała, że nie 

kwestionuje decyzji zaplanowania 1 asystenta, jednak w analizie SWOT jest mowa  

o wyuczonej bezradności, postawie roszczeniowej części mieszkańców, wzroście liczby 

rodzin zagrożonych marginalizacją i wykluczeniem społecznym.  



 4 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

odpowiedziała, że akurat w tym przypadku asystent niewiele mógłby zrobić, ponieważ nikogo 

do niczego nie można zmusić. Dodała, że obecnie asystenturą jest objętych 11 rodzin i jego 

pomocą będzie można objąć jeszcze 4 rodziny. Jeżeli na koniec roku okaże się, że będzie 

większa liczba rodzin, które potrzebują pomocy asystenta będzie zgłaszać wniosek  

o wsparcie. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy ośrodek planuje samodzielnie realizować jakiś projekt. Miała nadzieję, że będzie 

realizowany projekt Wigor-Senior. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

odpowiedziała, że ze względu na wzrost ilości zadań ośrodek nie jest w stanie realizować 

dodatkowych przedsięwzięć w tym roku. Tym bardziej, że ośrodek czeka realizacja projektu 

kierowanego do rodzin z wieloma problemami, który będzie realizowany wspólnie z Fundacją 

Ziemi Oleckiej oraz TPD. Jest tendencja, aby realizować programy partnerskie. Do innych 

projektów ośrodek będzie się przymierzać, ale w przyszłym roku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Miasta i Gminy Olecko na lata 2016-2025; 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

oznajmił, że poprzednia Strategia straciła swoją ważność. Zgodnie z przepisami ustawy 

należy podjąć uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Miasta i Gminy Olecko na lata 2016-2025. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jakie są szanse na realizację zapisów, ponieważ plany są bardzo ambitne.  

W poprzedniej strategii zapisy też były ambitne, ale zostały zrealizowane tylko podstawowe 

zadania. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

odpowiedziała, że jest to Strategia przewidziana na okres 10 lat. Starała się, aby były to 

zadania możliwe do zrealizowania, natomiast wiadomo, że nie uda się zrealizować wszystkich 

z różnych przyczyn. Chodzi przede wszystkim o środki finansowe oraz szereg innych 

uwarunkowań, które powodują, że ośrodek skupia się na jednych rzeczach bardziej a na 

innych mniej. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jak ośrodek zamierza podejść do sprawy funduszu alimentacyjnego. Jest blisko 400 

uchylających się. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

odpowiedziała, że w związku z Programem 500+ jest obecnie taka sytuacja, że ojcowie 

zaczęli występować o obniżenie alimentów w związku z tym, że matki korzystają z tego 

programu. Zapadł pierwszy wyrok w Sądzie Rodzinnym w sprawie obniżenia wysokości 

alimentów. 
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Burmistrz Wacław Olszewski 

uważa, że będzie poprawka do ustawy i to rozwiąże sprawę. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

dodała, że generalnie jest tak, że dłużnicy alimentacyjni nie chcą podejmować pracy legalnie, 

ponieważ „wchodzi” komornik albo pracują, ale na 1/8 etatu. Majątki są przepisywane  

na innych członków rodziny.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, czy matki też są dłużnikami. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

odpowiedziała, że są chyba 2 dłużniczki alimentacyjne. Będzie tego więcej, ponieważ 

rozpadają się rodziny. Przestało też być zasadą, że generalnie dzieci pozostają przy matce. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

stwierdziła, że jest to bardzo ciężki i przykry temat. Prosiła Burmistrza o jakiś pozytywny 

akcent, czy jest szansa na mieszkania chronione i dom pobytu dla osób starszych. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że na ul. Parkowej jest budynek, który gmina planuje przeznaczyć na dom 

dziennego pobytu. Jest to budynek po weterynarii. W tej chwili trwają rozmowy w tej 

sprawie. Jeśli chodzi o DPS-y jest coraz więcej ludzi starszych, których rodziny nie mogą 

albo nie chcą pomagać i jest to temat nieunikniony. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

oznajmiła, że najwięcej jest samotnych seniorów i jakość ich życia jest dramatyczna, drogie 

są leki. 

 

Członek komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

powiedział, że jest obowiązek alimentacyjny ze strony dzieci. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

powiedziała, że problemem ogólnopolskim staje się też to, że rodzic, który zostawił dzieci  

w wieku 3-4 lat i nie utrzymywał z nimi kontaktu w momencie kiedy staje się stary  

i niedołężny występuje o alimenty. Dzieci wychowywały się w domach dziecka lub  

w rodzinach zastępczych. Jest to złożony problem. 

 

Członek Komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

zapytał, czy nie ma jednego sposobu postępowania w takich przypadkach. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

odpowiedziała, że nie. Każda sprawa jest indywidualna. Kwestie alimentów to są kwestie 

postanowień sądu. 

 

Członek komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

zapytał, kto występuje o alimenty. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

odpowiedziała, że alimenty to jest kwestia odrębna, ponieważ problemy w rodzinach są 

bardzo różne i złożone. Nie chciałaby ingerować w takie rzeczy. Wiadomo, że jak jest osoba 
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samotna, to może wystąpić w jej imieniu. Jest to sytuacja, kiedy w ogóle dzieci nie ma lub są 

poza granicami kraju, więc nie ma czegoś takiego jak występowanie o alimenty od dzieci zza 

granicy. 

 

Członek Komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

wydaje mu się, że jednak są takie możliwości. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

odpowiedziała, że nie. Jest koordynacja tylko przy świadczeniach rodzinnych. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy Olecko na lata  

2016-2025. 

 

 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Olecku; 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

oznajmił, że dotychczas Komisja Statutowa pracowała w ośmioosobowym składzie.  

W związku z tym, że Pan Marian Prusko zrezygnował z pracy w tejże komisji, jej skład 

będzie liczyć 7 członków. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów położonych we wschodniej części miejscowości Olecko – Kolonia;  

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

poinformował, że sprawa dotyczy prywatnej działki zlokalizowanej w kierunku Giżycka  

za obwodnicą po prawej stronie. W 2014 r. Rada podjęła uchwałę intencyjną w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego. Miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego został sporządzony w oparciu o przepisy prawne oraz zgodnie z zapisami 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Olecko. Tereny mogą być przeznaczone na lokalizację obiektów produkcyjnych, składów  

i magazynów wraz z infrastrukturą techniczną. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych we wschodniej części 

miejscowości Olecko – Kolonia. 

 



 7 

d) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Olecku przy ul. 

Gołdapskiej; 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

poinformował, że jest to plan obejmujący swoim opracowaniem niewielką działkę przy  

ul. Gołdapskiej. Właściciel nieruchomości chce rozbudować dotychczasowy budynek  

i umieścić go na granicy z Biedronką, a jednocześnie przesunąć linię zabudowy  

w kierunku ul. Gołdapskiej.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy będzie zachowany aspekt estetyczny. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że tak. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w Olecku przy ul. Gołdapskiej.  

 

 

e) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zabytkami gminy Olecko 

na lata 2016-2019; 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

oznajmił, że zgodnie z ustawą o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami Burmistrz 

sporządza na okres 4 lat gminny program opieki nad zabytkami. Program uzyskał pozytywną 

opinię wojewódzkiego konserwatora zabytków. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jak program wpływa na troskę o zabytki. Ma głównie na myśli murek przy Zespole 

Szkół Technicznych. Zastanawia się, co z nim będzie. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że w sprawie muru wystąpił do powiatu z zapytaniem i oczekuje na odpowiedź. 

Natomiast sam program opieki nad zabytkami daje możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jak wpłynie na sytuację mieszkańców w związku np. ze zmianą elewacji fakt,  

że konserwator wyznaczył dużą część Olecka jako konserwatorską. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że mieszkańcy muszą uzgadniać takie sprawy z konserwatorem w Ełku.  

Z jednej strony to dobrze, że jest program i chroni się zabytki. Natomiast z drugiej strony 

konserwatorzy przesadzają i takim przykładem jest sprzedany budynek położony przy  

ul. Armii Krajowej. Jest to zwykły, rozwalający się budynek, a nic nie można z nim zrobić. 
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Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

dodała, że program stanowi kompendium wiedzy. Wszystkie przepisy dotyczące zabytków 

oraz możliwe źródła finansowania można z tego programu wyczytać. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

uważa, że w szczególności powiat powinien się tym interesować. W posiedzeniu Komisji 

Statutowej brał udział Pan Góryński, który powiedział, że mur nie był ubezpieczony, 

monitoring nie zadziałał, a ponadto zniszczona została też lampa. Dodała, że program jest 

bardzo ciekawy. Zwróciła się do członka Komisji – Henryka Markowskiego z zapytaniem, 

czy program będzie przydatny Komisji ds. Rewitalizacji. 

 

Członek Komisji – Henryk Markowski 

odpowiedział, że w części na pewno będzie można program wykorzystać.  

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zabytkami gminy Olecko na lata 2016-2019.  

 

 

f) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr ORN.0007.55.2015 Rady Miejskiej  

w Olecku w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela zatrudnionych  

w szkołach i placówkach realizujących edukację przedszkolną prowadzonych przez 

Gminę Olecko; 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

oznajmił, że proponowana zmiana dotyczy pensum dla: 

 nauczycieli prowadzących zajęcia w grupie dzieci pięcioletnich w oddziale 

przedszkolnym w szkole podstawowej lub innej formie wychowania przedszkolnego  

– 25 godz. tygodniowo (pensum jak w przedszkolu, zgodnie z KN)-w zmienianej 

uchwale było 22 godz. tygodniowo, 

 nauczycieli prowadzących zajęcia w grupie dzieci 3-4 – letnich w innej formie 

wychowania przedszkolnego (zespole wychowania przedszkolnego) – 25 godz. 

tygodniowo (pensum jak w przedszkolu, zgodnie z KN), 

  nauczycieli prowadzących zajęcia w grupie łączonej dzieci sześcioletnich  

i pięcioletnich w przedszkolu i oddziale przedszkolnym w szkole podstawowej – 22 

godz. tygodniowo (zgodnie z KN pensum w przedszkolu w grupie 6-latków – 22 

godz., w grupie 5-latków – 25 godz. ). 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr ORN.0007.55.2015 Rady Miejskiej w Olecku w sprawie ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 

Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i placówkach realizujących edukację przedszkolną 

prowadzonych przez Gminę Olecko.  
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g) projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji  

na podatek od nieruchomości, deklaracji na podatek rolny oraz deklaracji na podatek 

leśny za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

oznajmił, że za pomocą przedmiotowej uchwały możliwe będzie składanie deklaracji także 

drogą elektroniczną. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

warunków i trybu składania deklaracji na podatek od nieruchomości, deklaracji na podatek 

rolny oraz deklaracji na podatek leśny za pomocą środków komunikacji elektronicznej.  
 

 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr ORN.0007.8.2015 z dnia 30 stycznia 

2015 r. w sprawie reprezentowania Gminy Olecko w Zgromadzeniu Związku 

Międzygminnego "Gospodarka Komunalna" oraz prawa kumulacji głosów na okres 

kadencji 2015-2019; 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

oznajmił, że w związku z wygaśnięciem stosunku pracy Pani Marianny Kisielskiej istnieje 

konieczność wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego "Gospodarka Komunalna". Związek funkcjonuje w Ełku i zrzesza 12 gmin. 

Jako dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Związku wyznacza się Kierownika 

Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Olecku  

- Sławomira Hatalskiego.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

podziękowała Wydziałowi, który bardzo rzeczowo i konkretnie podszedł do zgłoszonych 

przez nią problemów. 

 

Innych uwag ani pytań nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr ORN.0007.8.2015 z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie reprezentowania Gminy Olecko 

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego "Gospodarka Komunalna" oraz prawa 

kumulacji głosów na okres kadencji 2015-2019.  

 

 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2016-2024; 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

poinformował, że w związku z tym, że zmniejszają się dochody i wydatki o kwotę 37.253 zł 

zachodzi potrzeba zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
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k) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok;  

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

oznajmił, że dochody ogółem zmniejsza się o 79.667 zł: 

 W dz. 753 – Administracja publiczna, zwiększa się plan dochodów o 6.850 zł z tytułu 

różnych dochodów (zwrot wydatków z lat ubiegłych). 

 W dz. 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek, 

zwiększa się plan o 48.290 zł z tytułu udziału gmin w podatku dochodowym od osób 

fizycznych, zgodnie z decyzją Ministra Finansów. 

 W dz. 758 – Różne rozliczenia, w związku z otrzymaną od Ministra Finansów decyzją 

Nr ST3.4750.4.2016 z dnia 16 marca 2016 r., zmniejsza się plan części oświatowej 

subwencji ogólnej o 181.022 zł. 

 W dz. 801 – Oświata i wychowanie zwiększa się o 46.215 zł plan dochodów z tytułu 

dotacji celowych otrzymanych z budżetu państwa na realizację zadań wychowania 

przedszkolnego w wyniku zwiększenia na 2016 rok dotacji na 1 ucznia. W sumie  

w przedszkolach jest 711 dzieci, a dotacja roczna na 1 dziecko wynosi 1.370 zł. 

 

Wydatki ogółem zmniejsza się o 79.667 zł: 

 W dz. 600 – Transport i łączność, dokonuje się zmian: 

 w rozdz. 60014 – drogi publiczne powiatowe, zwiększa się plan na pomoc finansową 

dla Powiatu Oleckiego ogółem o 2.630 zł, w tym: 

 na zadanie inwestycyjne „przebudowa drogi Nr 1808N Sedranki – Łęgowo” 

zmniejsza się plan o 36.370 zł – zadanie zostało zgłoszone przez powiat  

do PROW, 

 wprowadza się plan dotacji w wysokości 15.000 zł na nowe zadanie 

„przebudowa chodnika przy ul. Partyzantów w Olecku od ul. Stromej do ul.  

1-go Maja”, 

 wprowadza się plan dotacji w wysokości 24.000 zł na nowe zadanie 

„przebudowa chodnika przy ul. Żeromskiego w Olecku na odcinku od ul. 

Słowackiego do ul. Syrokomli”, 

 w rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne, zmniejsza się plan ogółem o 250.797 zł,  

w tym: 

 na zadaniu inwestycyjnym „przebudowa ulic: Moniuszki, Wieniawskiego, 

Kiepury i Szymanowskiego” zmniejsza się plan o 270.818 zł – w wyniku 

przetargu został wyłoniony wykonawca i udało się porozumieć z PGE 

Białystok, które jednocześnie przebuduje całą linię energetyczną na tych 

ulicach, 

 na zadaniu inwestycyjnym „przebudowa ulicy Ludowej” zmniejsza się plan  

o 50.000 zł, 

 na zadaniu inwestycyjnym „budowa drogi w Gordejkach Małych – projekt 

(FS)” zwiększa się plan o 19.009 zł na koszty sporządzenia projektu 

technicznego, 

 na zadaniu inwestycyjnym „poszerzenie drogi gminnej w Judzikach (FS)” 

zwiększa się plan o 51.012 zł na realizację całego zadania. 

 W dz. 630 – Turystyka, na zadaniu inwestycyjnym „projekt zagospodarowania plaży 

gminnej Szyjka” zwiększa się plan o 5.500 zł w związku z koniecznością podziału 

zadania projektowego na trzy oddzielne projekty techniczne: kąpielisko, przeprawa 

mostowa oraz parkingi i drogi dojazdowe. 

 W dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70004 - zwiększa się plan o 47.000 zł 

na zadanie inwestycyjne „modernizacja lokali i budynków komunalnych”  

na wykonanie modernizacji budynku socjalnego Raczki Wielkie 3 (odwodnienie, 

wzmocnienie i izolacja fundamentów). 
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 W dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 – zmniejsza się plan o 800 zł  

w wyniku zmiany do realizacji przedsięwzięcia z Funduszu Sołeckiego Imionki. 

 W dz. 750 – Administracja publiczna, przenosi się plan wydatków bieżących  

do inwestycyjnych w wysokości 4.920 zł z przeznaczeniem na zakup kserokopiarki  

na potrzeby Urzędu Miejskiego. 

 W dz. 801 – Oświata i wychowanie, wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne 

„modernizacja budynku Przedszkola w Olecku” z planem w wysokości 60.000 zł  

z przeznaczeniem na wykonanie inwentaryzacji architektoniczno-budowlanej 

budynku, projektu budowlanego oraz audyt energetyczny. 

 W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, dokonuje się zmian: 

 w rozdz. 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód, wprowadza się nowe zadanie 

inwestycyjne pn. „ochrona bioróżnorodności fauny i flory występującej w dorzeczu 

rzeki Lega i zlewni jeziora Oleckie Wielkie” z planem w wysokości 50.000 zł,  

z przeznaczeniem na projekt ochrony bioróżnorodności fauny i flory w zakresie 

„Wiewiórczej ścieżki”, inwentaryzacji przyrodniczej i wycinki niezbędnych drzew, 

opracowanie graficzne tablic przyrodniczo-informacyjnych. 

 w rozdz. 90004 – Utrzymanie zieleni, zwiększa się plan o 10.955 zł z przeznaczeniem 

na wykonanie projektu i zagospodarowanie terenu gminnego (uporządkowanie terenu, 

zakup roślin, małej architektury) w wyniku zmiany do realizacji przedsięwzięcia  

z Funduszu Sołeckiego Imionki, 

 w rozdz. 90095 – pozostała działalność zmniejsza się plan o 10.155 zł w wyniku 

zmiany do realizacji przedsięwzięcia z Funduszu Sołeckiego Imionki: budowa placu 

zabaw. 

 W dz. 926 – Kultura fizyczna, zwiększa się plan na zadanie inwestycyjne „budowa 

budynku gospodarczego i sanitariatów przy boisku sportowym w Lenartach (FS)”  

o 6.000 zł na projekt techniczny i budowę. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odnośnie inwestycji „Przebudowa chodnika przy ul. Partyzantów w Olecku  

od ul. Stromej do ul. 1-go Maja” powiedziała, że trzeba zlikwidować suchostany. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że powiat powinien zwrócić się z odpowiednim wnioskiem. 

Dodał, że autopoprawką w załączniku nr 4 poz. 8 oraz w uzasadnieniu projektu uchwały 

będzie zmieniona nazwa ulicy z ul. Słowiańskiej na ul. Słowackiego. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2016-2024.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok.  

 

l) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu  

na realizację inwestycji drogowych; 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

oznajmił, że Starostwo Powiatowe w Olecku zwróciło się z pisemnym wnioskiem  

o współfinansowanie w 2016 r. zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w gminie 
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Olecko. Zadania realizowane byłyby ze środków własnych samorządów w udziale 50:50. 

Wsparcie finansowe przez Gminę Olecko pozwoli na zrealizowanie zadań, które  

w znacznym stopniu poprawią infrastrukturę drogową w gminie. 

Udział gminy w kosztach inwestycji: 

- przebudowa chodnika na ul. Armii Krajowej na odcinku od ul. Jeziornej  

do ul. Sembrzyckiego – 42 500,00 zł, 

- budowa chodnika na drodze powiatowej nr 1893N w miejscowości Babki Oleckie  

– 16 500,00 zł, 

- przebudowa chodnika przy ul. Partyzantów w Olecku na odcinku od ul. Stromej do ul. 1-go 

Maja – 15 000,00 zł, 

- przebudowa chodnika przy ul. Żeromskiego w Olecku na odcinku od ul. Słowackiego do ul. 

Syrokomli – 24 000,00 zł. 

Dodał, że autopoprawką w § 2 projektu uchwały będzie zmieniona nazwa ulicy  

z ul. Słowiańskiej na ul. Słowackiego. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu  

na realizację inwestycji drogowych. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała o projekt uchwały w sprawie ul. Zielonej. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

odpowiedział, że projekt nie został ujęty w porządku obrad, ponieważ nie ma jeszcze 

odpowiedzi ze Starostwa Powiatowego. 

 

i) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  

Sp. z o.o. w Olecku; 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

oznajmił, że ostatnia regulacja cen wody była w 2012 roku czyli 4 lata temu. Sytuacja 

finansowa spółki jest na przyzwoitym poziomie, pomimo tego, że za ubiegły rok  

w wodociągach odnotowano stratę w wysokości ponad 80.000 zł. Na wodociągi zostały 

scedowane przez gminę drobne połączenia budynków, które nie mają wody i remonty na 

terenach wiejskich. Infrastruktura w mieście jest dobra, ale jeśli chodzi o kanalizacje, niektóre 

pamiętają czasy przedwojenne i na bieżąco trzeba remontować za pomocą np. metody rękawa 

i ponosić wydatki. Pan Prezes dba o to, aby przed jakąkolwiek inwestycją drogową od razu 

wykonywać remonty głównie kanalizacji. W tym roku planowane są wydatki na tzw. ulice 

„muzyczne”. Wyłoniony jest wykonawca i będzie to zadanie realizować. Wkrótce 

remontowana będzie także ulica Ludowa. Powiedział, że wodociągi jeśli chodzi o ilość sieci 

kanalizacyjnej i wodociągowej, a szczególnie wodociągowej są znacząco większe od 

wodociągów w Ełku. Teren wiejski gminy Olecko został praktycznie zwodociągowany. W tej 

chwili jest 290 kilometrów sieci wodociągowej oraz ponad 80 kilometrów sieci 

kanalizacyjnej. Oprócz tego robiono przydomowe oczyszczalnie ścieków, ale one z czasem 

przejdą na własność właścicieli posesji. Postanowiono, aby trochę podnieść ceny na 

podstawie analizy cen na wodę i na ścieki w miastach ościennych. Gminie daleko jest do cen, 

które są np. w Gołdapi czy też w Ełku. Ceny będą podniesione trochę powyżej  4 %.  

W stosunku 4 lat będzie to 1% rocznie. Jeśli chodzi o bezwzględny wzrost cen, cenę wody 
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podniesiono o 0,16 zł/m³, a kanalizacji 0,20 zł/m³ czyli w sumie o 0,36 zł/m³. Nie jest to 

wielki wzrost. Należy pamiętać o tym, że wodociągi w ostatnich latach dużo zainwestowały  

i zaciągnęły kredyty i pożyczki, których spłata skończy się pod koniec przyszłego roku.  

W mieście planowanych jest kilka inwestycji, o których mówił przy remontach drogowych, 

ale są jeszcze różnego rodzaju awarie. Ponadto planuje się modernizację starej oczyszczalni 

przy ul. Batorego, żeby wyeliminować występujące tam zapachy oraz dalsze udoskonalanie 

oczyszczalni ścieków. Korzystną tendencją jest, że na terenach wiejskich w ostatnich latach 

znacznie zwiększa się zużycie wody. Wynika to z tego, że część mieszkańców Olecka 

przeprowadza się, buduje domy na terenach wiejskich. Również wzrasta świadomość 

mieszkańców wsi, w tym rolników, że trzeba wodę zużywać, ponieważ jest ona lepsza niż ta 

ze studni. Swego czasu dopłacano do wody zużywanej na terenach wiejskich. W tej chwili,  

to co mieszkańcy zużywają na terenach wiejskich pokrywa koszty. Jeśli chodzi o zużycie 

wody jest ono na stabilnym poziomie. Na terenach wiejskich jest wzrost, a w mieście 

ponieważ ubywa mieszkańców jest minimalny spadek. Ścieki, jeśli chodzi o osoby fizyczne, 

są na stałym poziomie. Spadek jest od przemysłu, głównie chodzi o mleczarnię. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Sławomir Szerel 

jeśli chodzi o mleczarnię powiedział, że w marcu w stosunku do lutego był spadek o 20%. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

złożyła gratulacje Panu Sławomirowi Hatalskiemu z powodu awansu życząc sukcesów  

i zawodowej satysfakcji. Powiedziała, że już w zeszłym roku Komisja bardzo wysoko oceniła 

kompetencje i osiągnięcia Prezesa PWiK w Olecku. Osobiście ma ogromne zaufanie, że ta 

cena jest rzetelna i rozważna. Dziwi ją fakt, że w Lenartach cena została znacznie 

podniesiona. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Sławomir Szerel 

powiedział, że jest to spowodowane dużymi wydatkami na inwestycje. Poinformował,  

że obecnie spółka szykuje się do współpracy z Litwinami i Rosjanami, są przygotowane 

projekty. Będzie można pozyskać pieniądze. W 2011 roku podatek od budowli wynosił  

278 tys. zł, natomiast po 6 latach wzrósł do 470 tys. zł i jest odprowadzany do budżetu gminy. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

dodał, że kosztów za bardzo nie ma gdzie ciąć. Na przykład koszty amortyzacji  

są ograniczone do niezbędnego minimum 1%. To nie odzwierciedla jakby odtwarzania 

majątku. Amortyzacja powinna odzwierciedlać faktyczne zużycie majątku. Zatrudnienie  

też od wielu lat jest na stałym poziomie. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Sławomir Szerel 

powiedział, że jest zatrudnionych 35 osób. 

 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała o wodociąg Kukowo-Zabielne-Zajdy. Jak wygląda sytuacja, czy wszyscy są już 

podłączeni. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Sławomir Szerel 

odpowiedział, że bardzo dużo osób podłączyło się, ale nie wszyscy. Do kanalizacji liniowej 

jest podłączonych 50%, a do sieci wodociągowej ponad 70%. Liczba ta systematycznie 

wzrasta. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, co z suszą hydrologiczną.  
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Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Sławomir Szerel 

odpowiedział, że gmina ma dobre czwartorzędowe zasoby wody i w zlewni Olecka  

są one umieszczone  pomiędzy 50 a 70 metrem pod powierzchnią ziemi. Warstwa wodonośna 

zbudowana jest ze żwirów i otoczaków przykrytych nieprzepuszczalną warstwą glin 

zwałowych. Tam płynie rzeka wody. Ma jednak świadomość, że inne miasta mają kłopoty. 

Cała dokumentacja hydrologiczna jest w siedzibie PWiK. Dodał, że woda jest dobra.  

W ubiegłym roku na około 150 badań nie było żadnego przekroczenia. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy była robiona symulacja, jak ta podwyżka wpłynie na dochody. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Sławomir Szerel 

odpowiedział, że tak i zostało to ocenione na podstawie poziomu sprzedaży wody i odbioru 

ścieków. Będzie to kwota w granicach 210-220 tys. złotych. Powinno się to zbilansować. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

dodał, że na 3-osobową rodzinę to będzie 2,40 zł miesięcznie. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Sławomir Szerel 

powiedział, że spółka ma sytuację stabilną i nigdy nie zaciągała kredytu obrotowego. Ciężka 

sytuacja jest zawsze w miesiącu styczniu i lutym, ponieważ dochody nie pokrywają stałych 

wydatków. W styczniu spółka reguluje potężne opłaty środowiskowe i za umieszczenie 

urządzeń w pasach drogowych. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

dodał, że od lat wodociągi płacą duże pieniądze za umieszczenie urządzeń w pasie 

drogowym. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Sławomir Szerel 

uzupełnił, że opłaty są naliczane za umieszczanie nowych urządzeń. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku.  
 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że do biura Rady Miejskiej wpłynęły następujące sprawy: 

 24 marca 2016 r. Burmistrz przedłożył Raport z wykonania Gminnego programu 

przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Olecko za 2015 r., 

 4 kwietnia 2016 r. wpłynęło zarządzenie zastępcze Wojewody Warmińsko 

-Mazurskiego z dnia 31 marca 2016 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

Burmistrza Olecka,  
 w dniu 14 kwietnia 2016 r. wpłynęła Uchwała Nr RIO.VIII-0120-211/16 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 12 kwietnia  
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2016 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Olecka 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Olecko za rok 2015. Opinia jest 

pozytywna, 

 w dniu 22 kwietnia 2016 r. wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 20 kwietnia 2016 r. stwierdzające nieważność 

uchwały Rady Miejskiej w Olecku Nr ORN.0007.17.2016 z dnia 24 marca 2016 r.  

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych  

na terenie gminy Olecko w części § 5 w zakresie sformułowania „z mocą 

obowiązującą od dnia 1 marca 2016 r.”, 

 w dniu 26 kwietnia 2016 r. wpłynęły 2 wnioski osób fizycznych o zmianę 

przeznaczenia w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego nieruchomości 

położonych w obrębie jeziora Dobskiego. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

 zgłosiła wniosek o zajęcie się sprawą podnoszoną wcześniej przez radnego  

– Grzegorza Wróblewskiego dotyczącą zniszczenia drogi w miejscowości Babki 

Oleckie, ponieważ dotychczasowe działania nie przyniosły żadnego skutku, 

 zapytała, co będzie z budynkiem w Rosochackich, czy zostanie on przeznaczony  

do sprzedaży czy do remontu, 

 zgłosiła wniosek o urządzenie pasa zieleni przy ul. Zielonej (od strony przychodni)  

w sąsiedztwie garaży. Teren jest bardzo zaniedbany. Wnioskuje przynajmniej  

o uprzątnięcie terenu. 

 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała o remont świetlicy w Kukowie. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski 

 rozmawiał z nabywcą gruntów, który dokonał zniszczenia drogi, ale najwyraźniej 

rozmowa nie przyniosła żadnych skutków. Zajmie się sprawą ponownie, 

 jeśli chodzi o Rosochackie jeszcze nie podjęto decyzji. W budynku mieszka jeszcze 

jedna osoba. Ponadto gmina stara się o pozyskanie pieniędzy z Banku Gospodarstwa 

Krajowego na budowę budynków socjalnych. Rozważa przeprowadzenie kapitalnego 

remontu, 

 odnośnie ulicy Zielonej poinformował, że w tej chwili gmina przystępuje do 

opracowania koncepcji terenów zielonych w mieście, stara się o pozyskanie pieniędzy 

na ten cel. Być może w ramach tych pieniędzy będzie można zrobić porządek również 

przy ul. Zielonej, 

 w sprawie remontu świetlicy gmina czeka na ogłoszenie naboru w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich. Jeżeli gmina zakwalifikuje się, będzie składać 

wniosek. Jeżeli jednak nie uda się będzie starał się przeprowadzić remont ze środków 

budżetu gminy. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 Protokołowała      Przewodnicząca Komisji 

 

        Karolina Kuskowska                        Maria Wanda Dzienisiewicz 


